
Zápis z veejného zasedání MZ m sta Miletín . 6, konaného dne 10.09.2014 
v 18.00 hodin v besedním sále Spolkového domu

P ítomni: Bc. M. Nosek, Z. Filounek, Ing. T. Kožíšek, Ing. V. Hak, B. Hak, Bc. O. Machaka,
                Z. Paulus
Omluveni: Mgr. A. Bendová, T. Hlavatý, M. Hlaváek, R. Rais
Neomluveni: - - -
Návrhová komise: Ing. T. Kožíšek, Z. Paulus
Ov ovatelé zápisu: Ing. V. Hak, Z. Filounek
Ve ejnost: 10
Zapisovatelka: A. Jalová

Zasedání zahájil starosta msta M. Nosek. Bylo konstatováno, že je pítomna nadpoloviní
v tšina len  MZ a zasedání je tak usnášeníschopné.

Program:
1) Volba návrhové komise ve složení T. Kožíšek, Z. Paulus.
     Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

2) Volba ov ovatel  zápisu ve složení V. Hak, Z. Filounek
     Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

3) P ijetí dotace na peovatelskou službu od Královehradeckého kraje ve výši 54.000,- K
    Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

4) Schválení písp vk  spolk m ve výši 3.000,- K za pomoc pi organizaci Svatojakubského
    jarmarku
    Každý spolek, který pomáhal pi organizaci jarmarku obdrží 3.000,- K. Jedná se o spolky:
    DS Erben, Zelená stopa, Mladí hasii, SDH Miletín, MS K Miletín, Farníci Miletín, 
    RS MO Miletín, MOTO TIGER Team, SK Miletín, MI RO Miletín, Klub pátel K. J. 
    Erbena.
    Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

5) P ijetí p ísp vku od obce Zdobín ve výši 35.391,- K, od obce Borek ve výši 31.618,- K a 
    od obce ervená Temešná ve výši 16.815,- K na provoz ZŠ K. J. Erbena a MŠ Korálka
    Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

6) Podání žádosti o úelovou neinvestiní dotaci na výdaje JSDH Miletín za období  leden – 
    srpen 2014  - finan ní dotace na výjezdy a zásahy JSDH mimo území msta Miletín
    Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.



7) Pronájem restaurace Sousedský dm – na dobu uritou, od 01.10.2014 do 30.09.2024 firm
    Sousedský dm, s.r.o., zastoupené p. K. Fleglem, nájem restaurace se bude hradit od 
    od 01.04.2015   ve výši 9.000,- K.
        Hlasování 6 pro, 1 proti, 0 se zdrželo.

8) Vybavení restaurace Sousedský dm – m sto má celkový seznam vybavení, které je 
    poteba dokoupit, aby mohlo pln fungovat jako pronájemce restaurace. Vyíslená hodnota
    potebného dovybavení vyíslena na cca 460.000,- K – ást bude zakoupena v hotovosti, 
    ást na splátky nebo leasing.
    Dotaz ze strany veejnosti – jaká je návratnost samotnému mstu, když samo vybaví 
    zaízení do restaurace, nájemce poté profituje a mstu se nevrátí nic, naopak vybavení  
    asem ztrácí svou pvodní hodnotu?
    Odpovd l starosta – návratnost není, jedná se o službu msta obyvatelm, nájemce musí 
    v p ípad  ukon ení nájmu vrátit vybavení ve stavu provozuschopném.  To bude ošeteno v
nájemní smlouv. M sto jako majitel musí investovat nejen do stavebních ástí, ale i do
vybavení. Napíklad ordinace jsou také ve vlastnictví msta a msto je vybavuje za své
finance a ordinace také provozuje soukromý subjekt, který profituje. Je to  v rámci zachování
a zkvalitn ní služeb pro veejnost. Nájmy za tyto prostory se prakticky vrací zp t do
zkvalitn ní a zachování služeb.
    Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo

9) Schválení dodavatele stavby ulice Jiráskova
    Bylo vypsáno poptávkové ízení, osloveno 8 firem, pihlásila se pouze jedna firma     
    NADOZ, s.r.o. Nová Paka s nabídkou 1.690.000,- K . M sto se bude snažit o snížení této 
    ástky tím, že by pracovníci msta odstranili stávající chodníky. Samotná akce firmou by 
    m la být dokonena nejdéle na konci íjna.
    Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

10) Smlouva mezi mstem Miletín a Královehradeckým krajem o vypracování projektu na   
      rekonstrukci ulice Komenského v     Miletín  
      Píští rok by mlo dojít  k zahájení akce rekonstrukce ulice Komenského (kanalizace
deš ová,  splašková,  nové chodníky a asfaltový povrch),  zárove  bude vyešen problém s
opakovanými povodnmi Na Koši, kdy bude nov dešová vody díky této akci svedena do
Byst ice.  Pak  by  již  nemlo  docházet  k  povodním.  Na  tuto  akci  je  poteba  vypracovat
spole ný  projekt,  na  jehož    vypracování   se  bude  podílet m sto  54%  (30.000,-  K),
Královehradecký kraj 46%.
      Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

11) Smrnice k     zabezpeení grantového systému msta Miletín   
      Smrnice bude stanovovat za jakých podmínek bude msto finann  podporovat spolky.
      Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

12) Písp vek na provoz cyklobus ve výši 2.000,- K 
      M sto pispívá každoron .



      Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

13) Píslib p ísp vku spolku MOTO TIGER TEAM Miletín ve výši 15.000,- K na ú ast pi 
      šestidenní soutži v Košicích. Reprezentovat budou 3 lenové.
      Hlasování 6 pro, 1 proti, 0 se zdrželo.

14) Možnost využití Sbrného dvora Hoice
      M sto Hoice nabídlo oban m m sta Miletín možnost využívat jeho sbrného dvoru.
      Miletínští si pak budou muset za tuto možnost zaplatit.
      Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

15) Smlouva o nájmu nebytových prostor Muzea eského amatérského divadla na zámku –
      smlouva bude sepsaná s majitelem zámku, panem Mgr. O. Stýblem, provozovatelem 
      M AD bude msto za stejných podmínek, jaké mlo M AD, o.s.
      Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo

16)  Souhlas zizovatele ZŠ K. J. Erebena s     realizací projektu „Škola na dotek       
      v     Královehradeckém kraji“.     
      Vedení školy se podailo získat dotaci urenou na rozvoj vzdlávání. Protože zizovatelem
      ZŠ je msto, je poteba souhlasu zastupitelstva s realizací projektu.
      Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

17) Dodatená žádost DS Erben o písp vek na poádání XI. roníku Národní pehlídky 
      seniorského divadla konanou v íjnu až prosinci r. 2014 ve výši 20.000,- K.
      Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

18) Schválení dodavatele akce „okna a dvee II. etapa Sokolovna“
     Vypsáno poptávkové ízení, vybrána firma Window Holding, a.s., Lázn Touše  s jejich 
      nabídkou 96.444,- K.
      Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

19)Smlouva mezi mstem a firmou EKO-KOM, a.s.
     Smlouva s firmou zabývající se tíd ním odpad.
     Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.
 
20)Schválení dodavatele akce „stecha I. + II. etapa Sokolovna“
     Vypsáno výbrové ízení – pihlásila se pouze firma REOS – stechy, Hradec Králové
     Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo

21)Pronájem nebytových prostor zdravotního stediska – pediatrie  od 01.01.2015 na dobu 
     neuritou MUDr. Vopršalové za stejných podmínek, jaké má dosavadní MUDr. Kultová.
MUDr.Kultová z d vodu odchodu do dchodu ukonuje svoji praxi.
     Pipomínka ze strany veejnosti – obyvatelé by uvítali, kdyby se pemístila 
     ordinace praktického lékae z 1. patra do nynjší ordinace dtské a gynekologické ordinace



     v pízemí  a dotaz, zda by to nešlo zaídit?
     Odpov  – starosta – souhlasí, toto je velký problém, v minulosti se o této záležitosti 
     jednalo pímo s lékai a editelstvím nemocnice v Hoicích, bohužel jednání byla 
     neúspšná. Do budoucna by se mohlo podait vy ešit tuto špatnou situaci ješt jiným 
     zp sobem, a to koupí domu .p. 6 na námstí, to však již záleží na novém zastupitelstvu a 
     jednání mezi ním a majiteli domu.
     Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.
22) Informace o rozpotových opateních schválených starostou a schválení rozpotového 
      opatení . 11 dle pílohy
     Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

23) Diskuze
      Dotazy ze strany veejnosti:

• Šlo by pokácet bízu v ul. Na Parkáni u domu s peovatelskou službou? 
V pylovém období nejde mít v peovatelském domu otevená okna.  
Odpov d l starosta, že to pjde, ale až  v období vegetaního klidu.

• Nepodaí se získat dotaci na zateplení domu s peovatelskou službou .p. 244?
Starosta odpovd l, že o dotaci se bude moct zažádat, až budou ministerstvem v
p íštím roce vyhlášeny dotaní tituly.

• Šlo by natít okna v peovatelském dom .p. 244? 
Starosta - ano, šlo by to, bude se muset zjistit celkový stav nátru, nejdíve však na jae
p íštího roku.

• Kdy dojde k dokonení prací na Sokolovn? Starosta – v  roce 2015.

• Zda by šlo vymalovat chodby v peovatelském dom .p. 244? 
Starosta - ano, vymalovat bude moci pímo pracovník M Ú, vyu ený malí.

• Budou se konat v Miletín n jaké zajímavé besedy (nap. cestopisné)? 
Starosta - ano urit  n jaké budou, konkrétní akce budou upesn ny.

• Je možnost, aby msto zajistilo odvoz obyvatel zpt do Miletína z kulturních akcí
nap. v Lázních Blohrad . Pro místní není problém dostat se na akci, bohužel zp t
dom  je to už s návratem špatné – autobusy už vtšinou nejezdí.

Starosta -  urit  je to možné, staí projevit zájem, zorganizovat vtší skupinku lidí a rádo se
vyhoví, m sto má k tmto ú el m VW Transporter.

• V ZŠ se nachází nevyužívaný prostor nad „náa ovnou“. V r. 2011 byla schválena
m stským zastupitelstvem úprava tohoto prostoru, bohužel do této doby se
podaila jen ást (vybudování trámk). Pro ?

Starosta – pracovní eta má mnoho práce, proto je zatím nedokonené.
Pan P. se nabídl, že pokud mu bude dodán materiál, dokon í tyto práce svépomocí.
Starosta tuto vstícnost pivítal, materiál bude zajištn.

• Pro  ješt  nebyly odstranny nedostatky na fasád ZŠ?  U vstupu do školní jídelny
je mezi stechou a fasádou nedodlek – prostor, kde hnízdí ptactvo, vosy.

Bude provedena náprava.



• Pan P. upozornil na nutnou úpravu povrchu u vstupního schodu ZŠ, práce byla
provedena špatn, p estože zámr úpravy schodu považuje za dobrý.Starosta bude
provedena oprava schodu.

• Do nové fasády na škole vykloval nkolik d r starkapoud, je nutné tyto díry
zad lat. Starosta – díry budou opraveny. 

24)Návrh usnesení pe etl Ing. T. Košíšek.

      

    …...................................................                      …..................................................
           Bc. Miroslav Nosek                                                  Tomáš Hlavatý
         starosta msta Miletín                                        místostarosta msta Miletín

Ov ovatelé zápisu:     Zdenk Filounek    …...........................................

                                    Ing. Vlastimil Hak  …...........................................




